
OV-vergadering  

Dinsdag 31-1-2023 

 

Aanwezig:  Hans Lantinga,  William Haak,  Janne Krop, Lucie Hemminga, Karlijn Horvers, Pia Burger, 

Nicole Cuijpers, Linda Goesten, Mirjam Brullemans 

Afgemeld: Laura van den Bol 

Namens Wittering.nl: Marianne Rongen 

De volgende punten zijn besproken: 

Ouderbijdrage: stand van zaken 

De stand is hetzelfde als de vorige keer: voor 9 kinderen bij 6 ouders is niet betaald. Dit scheelt 
532,50 euro ten opzichte van de begroting. Verwachting is dat dit geld ook niet meer binnenkomt, 
Vandaag zijn facturen de deur uitgegaan voor de kinderen die in de tweede helft zijn ingestroomd. 
 
Update vanuit school 
 
Instroom is afgelopen tijd lager. Marianne geeft aan dat het fijn is als wij als ouders ook als 
ambassadeurs voor Wittering.nl een rol kunnen spelen. Er zal weer vaker een afronding zijn waarbij 
ouders en kinderen uitgenodigd worden om te zien wat er is gedaan. Dit is één van de onderdelen 
om naar buiten meer uitleg te geven wat Wittering.nl bijzonder maakt. 
Ondertussen wordt door het team hard gewerkt om het concept van Wittering.nl weer strak te 
krijgen waarbij de kernwaarden centraal staan. 
 
Gesprek met ouder  
 
Naar aanleiding van een mail met een aantal vragen over de oudervereniging en de financiële 
uitgaven, hebben Kim en Linda een gesprek gehad met deze ouder. Er is uitleg gegeven over 
samenwerking OV en school. Belangrijkste punt is om nog eens kritisch te kijken naar onze uitgaven 
en hoe die bijdragen aan de ontwikkeling van onze kinderen. 
 
Kwartaalstart drie  
 
Alle kwartaalstarts zijn nog een keer gezamenlijk met Kim doorgelopen. Hier zijn voor de toekomst 
goede ideeën uitgekomen, die komend jaar verder uitgewerkt kunnen worden. Voor de aankomende 
kwartaalstart zal er een spreker (een ouder) zijn rondom de kernwaarde Betrokkenheid in relatie tot 
motivatie. Er zal ook uitgebreid ruimte zijn voor discussie in kleinere groepen. 
 
Carnaval 
 
Karlijn heeft contact met Judith en haalt ook informatie op bij vorige organisatoren. Hulpouders 
worden benaderd. 
 
Excursies 
Er is voor alle units een plan voor de rest van het jaar met betrekking tot excursies of andere 
activiteiten. Marianne geeft aan dat er ieder jaar opnieuw wordt gekeken naar welke activiteiten 



goed aansluiten op de insteek van de kernconcepten. Dit kan een excursie zijn, maar ook een bezoek 
aan school van een externe partij. Goed dat er nu een duidelijk plan voor het jaar is. 
 
Terugblik Kerst 
 
Het was een leuke dag met een erg fijne relaxte sfeer. Kinderen hebben zich goed vermaakt, er was 
voor iedereen wat te doen.  
In de voorbereiding is het belangrijk op tijd te beginnen, want als je iets nieuws wilt doen, dan heb je 
meer tijd nodig.  
 
Centrale opslag documenten 
 
Pia, Linda en Lucie gaan iets voorbereiden over hoe we dit willen gaan gebruiken gebaseerd op de 
eerste ervaringen. Aandachtspunt is in ieder geval de mail, waarbij met Kerst is gebleken dat die nog 
niet ideaal werkt. 
 
Overzicht uitstroom ov-bestuursleden 
 
We hebben in kaart gebracht wat de verwachtingen zijn qua doorstroom van de verschillende OV 
functies. Laura en Linda maken een voorstel voor de taakverdeling voor volgend jaar om komende 
vergadering te bespreken en dan weten we welke vacatures we uit gaan zetten. 
 
Rondvraag 
 
Janne heeft met Tamara gesproken over de buitenruimte. Er zijn wel wat ideeën voor het budget. Er 
volgt een afspraak met Kim, Tamara en Janne om te kijken hoe dit past in het totaal plan. 
 
Voor de Wandeldriedaagse zullen William, Nicole en Lucie na bericht van SJV een keer samenkomen 
voor overdracht vanuit Lucie en dan kan ook gekeken worden of er nog extra hulp in de 
voorbereiding nodig is. 

Unit 5 voorstel is nog in afwachting van reactie gesprek Kim met CadL/Unit 5. Lucie checkt met Kim. 


